



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P21084

**PLK Integrated Health Center “COVID-19 Vaccination Programme –
Cancellation of the CoronaVac Outreach Vaccination service**

保良局社區服務中心 (醫療服務)

「2019 冠狀病毒病疫苗接種計劃 - 到校外展疫苗接種服務安排取消」

On 27 January 2022, the Education Bureau announced that since the epidemic situation is still severe, all secondary schools will extend the existing arrangements on suspension of face-to-face classes and on-campus activities until 21 February 2022. Under this situation, the CoronaVac Outreach Vaccination service to our school by Po Leung Kuk Integrated Health Center on 15 February 2022, will be cancelled.

Parents may make bookings direct for your children at the dedicated website of the Vaccination Programme (<https://booking.covidvaccine.gov.hk>). Should you have any enquiries, please contact the staff of the General Office at 24977110.

教育局於 2022 年 1 月 27 日宣布，鑑於疫情嚴峻，全港中學將延長暫停面授課堂及校內活動的現行安排，直至 2022 年 2 月 21 日為止。因此，原定於 2022 年 2 月 15 日保良局社區服務中心(醫療服務)到校外展疫苗接種服務將會取消。

除上述服務外，家長亦可直接經「2019 冠狀病毒病疫苗接種計劃」的網頁 (<https://booking.covidvaccine.gov.hk>) 自行為子女預約接種疫苗。如有疑問，請與校務處職員聯絡。(電話: 24977110)

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學



Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

7th February 2022 二零二二年二月七日